
Radovi u opcini Lupak
miercuri, 04 septembrie 2013


{xtypo_quote}Tijekom godine na&scaron; je list pomno pratio zbivanja s redovnih sjednica 
Mjesnog vije�a op�ine Lupak.
{/xtypo_quote} 



      
Na ovim mjesenim sastancima lupaki knez i mjesni vije�nici, me�uostalome, predlagaju i usvajaju planove za razvoj 
administrativnog podruja op�ine Lupak.



     Nerijetko se, me�utim, dolazi do rascjepa izme�u onog predloženog u prethodnoj fazi i onog &scaron;to se naknadno uspije
provesti u praksu u planiranom vremenskom terminu. Kriva je za to, u ve�ini sluajeva, nesta&scaron;ica novca. Novaca
nikada nema onoliko koliko bi trebalo, dok su potrebe u op�ini velike. 



     Kako bi ipak materijalizirali planove za razvoj svojih 
teritorijalno-administrativnih jedinica i zadovoljili potrebama njihovih
stanovnika na�elnici uglavnom pribjegavaju jednostavnoj taktici: sada 
malo, a poslije kako bude...  Otvaraju se nova gradili&scaron;ta bez obzira &scaron;to
ne postoje dovoljna financijska sredstva za njihovo finaliziranje i bez
obzira &scaron;to hrpa ranije otvorenih te nedovr&scaron;enih gradili&scaron;ta eka svoj 
ishod. Slina se &bdquo;taktika&ldquo;, izgleda, primjenjuje i u na&scaron;oj lupakoj 
op�ini. 



     Ali, unato� ovakvom vremenski neefikasnom pristupu, op�ina vidljivo 
napreduje. 



     Koji se sve radovi odvijaju na podruju op�ine Lupak? S ovim smo 
pitanjem stigli ispred lupakog kneza Marijana Vla&scaron;i�a, kojeg smo 
zamolili da nam pruži nekoliko detalja o djelatno&scaron;�u op�ine, od poetka 
2013. godine.



       
MV: Najprije smo poeli s Klokotiam. Su se asvaltirali: Novi sukak, 
Gornji kraj i Rastuka. Poslije smo nastavili s obnavljanjem Doma kulture
u Ravniku: imamo u planu da  promjenimo crijep (ciglu) na krovu i da 
zavr&scaron;imo interijeri u mjeri na&scaron;ih novanih mogu�nosti. I jedan sokak smo
asvaltirali ove godine u Ravniku. Rije je o sokaku koji poinje od 
Doma kulture i proteže se do broja 5, ili kako se bolje zna u Ravniku, 
do Azorovog doma.
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     Rep: Obnova doma kulture i asvaltiranje tih sokaka obavljalo se iz 
op�inskog budžeta ili ste možda prona&scaron;li neke druge fondove za te 
radove?



     MV: Sve te radove obavljene su s na&scaron;im novcima iz op�ine. Ali nismo se 
tu zaustavili s radovima... Na primjer, u Vodniku smo i&scaron;li s asvaltom 
sve do gori kod crkve, i smo obuhvatili i pola sokaka kod Re&scaron;e. Na 
žalost, samo toliko novaca su nam ostali za ovu godinu za Vodnik. U 
Starom Lupaku smo tako�er asvaltirali 500 metara.  



     Rep: Kad smo ve� u Lupaku, vidim da se tu intenzivno kopaju rovove...



     MV: Da, mijenjamo cijevi za vodu. Za ovu godinu imamo u planu da 
izmjenimo jedan kilometar starih cijeva s novim plastinim cijevima, dok
za sljede�u godinu planiramo izmjenu jo&scaron; dva ili tri kilometara, sve 
dok ne dovr&scaron;imo. To radimo jer se voda gubi odvi&scaron;e mnogo, a kad bude 
su&scaron;na dob nemamo dovoljno vode za sav Lupak.



     Rep: I na obnavljanju lupakog groblja se ove godine radilo. Na koji 
nain  je op�ina pripomogla u ovom sluaju?



     MV: Op�ina Lupak je ove godine alokirala 100 tisu�a leja za kapelu. 
Nadamo se da �e se ove godine uspijeti dovr&scaron;iti krovlje i sljede�e 
godine da bude dovr&scaron;ena u cjelini. 



     Rep:O parku iz centra Lupaka najprije se reklo da �e se izgraditi s 
novcima iz europskih fondova, a sada, izgleda da novac stiže iz drugih 
izvora...



     MV:Prvotno smo krenuli s jednim projektom za slabo razvijenu regiju 
(zon� defavorizat�), ali projekt je pao zbog toga &scaron;to nisu vi&scaron;e bili 
novci za te stvari. Ali, kako ipak da ne propadne ideja, Mjesno vije�e 
Lupak je odluilo da ga mi sami napravimo. I, evo, kako se vidi, ve� 
pola je dovr&scaron;en, a sad ekamo igrake za djecu (tobogani i slino), 
klupe za stare osobe itd. Pored toga podi�i �e se i jedan križ u spomen 
svih nestalih iz op�ine Lupak u prvim i drugim boju. 



    Rep: Rekli ste da je i Ambasada Republike Hrvatske imala svoj udio u 
realiziranju parka.
MV: Da, Ambasada nam je dala 2000 eura, pomo�u kojih smo ogradili s 
plotom vi&scaron;e od 70%  parka. 
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Daniel Lucacela
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